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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:1241 Bidrag till arbetshjälpmedel

ISF:s rapport Bidrag till arbetshjälpmedel – när försäkrade eller arbetsgivare 
behöver anpassningar visar att nuvarande regelverk brister i tydlighet och 
träffsäkerhet. Många människor som behöver hjälpmedel för att kunna arbeta 
får inte det stöd de har rätt till, bland annat på grund av otydliga regler, för lågt 
satta beloppsgränser och bristande samordning. ISF föreslår en översyn av 
förordningen, men hittills har regeringen inte vidtagit några initiativ.

Samtidigt säger regeringen att fler ska arbeta och att arbetslinjen ska gälla. Men 
utan tillgång till nödvändiga hjälpmedel blir det i praktiken omöjligt för många 
med funktionsnedsättning att arbeta. Rätten till arbetshjälpmedel är inte bara en 
fråga om rehabilitering – det är en förutsättning för att kunna delta på 
arbetsmarknaden över huvud taget.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Kommer statsrådet och regeringen att vidta åtgärder så att fler får tillgång till 
arbetshjälpmedel och därmed får en reell möjlighet att komma i eller behålla 
arbete? 

………………………………………

Jessica Rodén (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-11
Besvaras senast
2025-06-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


